
kommissionen och i detalj ange vilka förebyggande åtgärder som vidtagits eller föreslagits av mottagar-
landet för att minska skadorna och så långt detta är möjligt undvika att liknande olyckor upprepas.

(1) Rhen: handlingsplan för högvattenskydd antagen, genomförandet pågår. Elbe: strategi för högvattenskydd antagen,
utkast till handlingsplan granskas för närvarande mot bakgrund av 2002 års högvatten, planen väntas antas i slutet
av 2003. Donau: lindring av högvatteneffekterna ingår i det antagna handlingsprogrammet som för närvarande
granskas. Maas och Schelde: förebyggande av och skydd mot högvatten ingår som ett huvudelement i de nyligen
undertecknade nya konventionerna.

(2) Europaparlamentets och rådets direktiv 2000/60/EG, 23.10.2000, EGT L 327, 22.12.2000.
(3) SEK(2002) 907, KOM(2002) 481.
(4) EGT L 160, 26.6.1999.
(5) KOM(2003) 23 slutligt.
(6) Rådets förordning (EG) nr 2012/2002 av den 11 november 2002 om inrättande av Europeiska unionens

solidaritetsfond, EGT L 311, 14.11.2002.

(2003/C 242 E/092) SKRIFTLIG FRÅGA E-0080/03

från Encarnación Redondo Jiménez (PPE-DE) till kommissionen

(23 januari 2003)

Ämne: Jordbruksforskning och tobaksodling

Rådets förordning (EG) nr 546/2002 (1) ändrade förordning (EEG) nr 2075/92 (2) om den gemensamma
organisationen av marknaden för råtobak, där jordbruksforskning utesluts från de åtgärder som finansieras
av tobaksfonden. I Cunhas betänkande (A5-0065/2002) som Europaparlamentet antog den 14 mars 2002
begärs bland annat ”stärkande av forskningsinsatser inom jordbruksområdet för att gynna en omställning
av tobaksproduktionen mot sorter och odlings- och torkningsmetoder som är mindre hälsovådliga, bättre
anpassade till marknaden och mer miljövänliga, liksom utvecklingen av alternativa användningar av
råtobak”.

Mot bakgrund av betydelsen av forskningsprogram som syftar till att ställa om gemenskapens produktion
mot sorter och kvaliteter som är så lite hälsovådliga som möjligt, och i syfte att fortsätta det arbete som
hittills pågått och att inte gå miste om uppnådda synergieffekter, har kommissionen rekommenderat de
sektorer som berörs av denna förändring i tobaksfonden att söka stöd inom ramen för den forsknings-
politik som förvaltas av generaldirektoratet för forskning.

Det sjätte ramprogrammet för forskning och utveckling presenterades den 11−13 november 2002, men av
denna presentation är det inte möjligt att utröna vilka budgetposter som skulle kunna täcka forsknings-
projekt avseende tobaksodling.

Kan kommissionen ange vilka budgetposter som skulle kunna täcka utgifterna för jordbruksforskning i
form av tobaksprojekt inom ramen för det sjätte ramprogrammet för forskning och utveckling? Kan
kommissionen garantera att forskningsprojekt avseende tobak kommer att behandlas rättvist i urvals-
förfarandena för projekt inom jordbruksforskning?

(1) EGT L 84, 28.3.2002, s. 4.
(2) EGT L 215, 30.7.1992, s. 70.

Svar från Philippe Busquin på kommissionens vägnar

(26 februari 2003)

Den enda grunden för gemenskapens stöd till forskning är de fleråriga ramprogrammen som antas av
parlamentet tillsammans med rådet. Det sjätte ramprogrammet för forskning för perioden 2002−2006, där
forskningsprioriteringar för de kommande fyra åren ställs upp, är ett resultat av prioriteringar som görs av
parlamentet tillsammans med rådet med utgångspunkt i kommissionens förslag.
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Sju prioriterade temaområden har fastställts. Inget av dessa områden är begränsat till en enda vetenskaplig
sektor. Forskare inom jordbruksområdet är välkomna att delta i alla tematiska prioriteringar där de kan ge
ett bidrag, särskilt inom prioriteringarna fem (livsmedelskvalitet och -säkerhet) och sex (hållbar utveckling,
globala förändringar och ekosystem) samt inom vetenskapligt stöd till beslutsfattandet. Tvärvetenskaplig
forskning är nödvändig för att uppfylla kraven. Agronomisk forskning om tobak har inte utsetts som en
särskild prioritering.

Forskarvärlden inbjöds att bidra till att ytterligare precisera prioriteringarna genom att lämna in
intresseanmälningar. Mer än 10 000 intresseanmälningar hade mottagits i juli 2002 då ansökningstiden
gick ut. De har utvärderas i samarbete med högt kvalificerade forskare i och utanför Europa. Denna
process har varit ett led i upprättandet av arbetsprogrammen och de följande ansökningsomgångarna som
offentliggjordes den 17 december 2002.

Kommissionen kan försäkra att alla inkomna förslag till forskningsprojekt som ligger inom det sjätte
ramprogrammets prioriteringar enligt parlamentets och rådets beslut kommer att ges lika behandling.

(2003/C 242 E/093) SKRIFTLIG FRÅGA E-0087/03

från Kathleen Van Brempt (PSE) till kommissionen

(28 januari 2003)

Ämne: Handel med hotade djurarter

Allmänheten i EU intresserar sig alltmer för skyddade exotiska och exklusiva djur. Kring dessa djur har det
uppstått ett veritabelt internationellt nät av smarta handlare. Det förekommer fortfarande en illegal
marknad och den undergräver det arbete som görs av handlare som följer lagen.

Känner kommissionen till något om smuggling av djur till EU? Om så är fallet: kan kommissionen ge
sifferuppgifter om smugglingen av djur till EU under de senaste fem åren?

Hur stor är medlemsstaten Belgiens andel av denna illegala handel med djur? Kan kommissionen
ge sifferuppgifter om smugglingen av djur till och från Belgien under de senaste fem åren?

Vad gör kommissionen för att bekämpa smugglingen av djur och ställer kommissionen medel till
förfogande för djurhandlare som vill informera sig om sina skyldigheter? Om så är fallet: vilka medel och
hur ofta?

Ger kommissionen uppmuntrande eller tvingande uttalanden och/eller ekonomiskt stöd till medlems-
staterna för att gällande lagstiftning skall genomföras och efterlevas bättre?

Ger kommissionen med hjälp av utbyte av information, kunskaper och erfarenheter någon stimulans till
samarbetet mellan medlemsstaterna i frågor som berör genomförandet och efterlevnaden av gällande
lagstiftning?

Vad gör kommissionen för att nedbringa skillnaderna mellan medlemsstaterna till minsta möjliga och
åstadkomma en harmonisering till exempel av straffåtgärderna?

Svar från Margot Wallström på kommissionens vägnar

(10 mars 2003)

Uppgifter om beslag och förverkande i medlemsstaterna för perioden 1997−2000 finns i två-
årsrapporterna för 1997−1998 och 1999−2000, som rör genomförandet och tillämpningen av rådets
förordning (EG) nr 338/97 av den 9 december 1996 (om skyddet av arter av vilda djur och växter genom
kontroll av handeln med dem) (1).

Kommissionen är inte i stånd att upplysa om vilken andel av den illegala handeln som Belgien svarar för.
Det finns emellertid uppgifter om beslag och förverkanden som skett i Belgien.
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